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PROCES  VERBAL 
 

Încheiat azi,   31 octombrie   2023   în şedinţa  ordinară a Consiliului Local Cicârlău. 
 Sunt prezenti fizic la  sedinta:  11  consilieri locali din cei  13  in functie.Lipseste 
nemotivat domnul Danciu Abraham Vasile Cristian si lipseste motivat doamna  Varga Adela 
Rodica. Participă domnul primar – Sorin Lupse,  d-nul viceprimar Dănuț Nicolae si  secretarul   
general al comunei Georgela Pop. Şedinţa este deschisă de primarul comunei care  dă citire ordinii 
de zi :  

1. Proiect de hotărâre  privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru luna octombrie    

2023. 

2. Proiect de hotărâre privind validarea unei dispozitii si rectificarea bugetului local. 

3. Proiect de hotărâre  privind  aprobarea listei actelor administrative fiscale, actelor de 

executare şi a altor acte emise de organul fiscal local ce pot fi comunicate prin mijloace 

electronice de transmitere la distanţă și a procedurii de comunicare a acestor acte. 

4. Proiect de hotărâre  privind  aprobarea cumpărarii unui teren.  

5. Proiect de hotărâre  privind  aprobarea cumpărarii unui teren.  

6. Diverse 

Domnul primar –  supune la vot ordinea de zi – 11  voturi pentru  
 Se trece la discutarea punctului 1 de pe ordinea de zi -  proiect de hotărâre privind alegerea 

presedintelui de sedinta . 
 Este propus si ales domnul  consilier Liviu Pop  .11 voturi pentru  
 Sunt prezenti la sedinta consiliului local  un grup de cetățeni din zona VI,  care  doresc să 

depună o petitie  prin care  nu sunt deacord cu construirea unei Hale  Maravet . Petitia a fost 
semnata de mai multi cetateni  

 Domnul Paul Ketzem -  am  venit în fața dumneavoastră cu rugămintea să  ne sustineti  si  să 
țineti cont de părerea noastră. Eu personal achizitionez  materiale de pe strada Europa, iar în 
unele zile  mirosul este de nesuportat din cauza  halei Maravet care este in zonă. 

 Bledea Ioan –  am fost sunat si am fost întrebat ce se construieste ,dar nu am stiut ce să 
răspund. 

 Domnul primar – la noi, la primarie , nu a fost depusă nici o documentatie pentru  construirea 
unei hale.  

Am fost contactat  de catre reprezentantii firmei care  mi-au zis că intentionează să  
cumpere terenul  pentrua face o investitie  în  productia de produse farmaceutice  de uz 
veterinar. 

  Paul Cetzem  -  am fost  acolo când am auzit că vor să construiască   o hală Maravet , am 
făcut poze la panourile publicitare . Nu este ok între case   să se contruiască o astfel de hală.   

 Domnul primar-  eu sunt alături de dumneavoatră, dar dacă oficial ei nu au depus o 
documentatie , nu am momentan ce să fac. Dacă vor depune la faza de   mediu o să puteti să-i  
blocati.  

 Liviu Pop-noi , consiliul local nu avem cunoștință de nimic, nu am fost informati. 
  Cetățean -  avizul de la mediu se impune din punct de vedere legal, dar in teren nu se 

verifică nimic. Eu m-am mutat in Cicârlău  de câtiva ani, nu vrem să ajungem să trăim  intr-un 
ghetou, inconjurati de fabrici.  Personal am audienta in 4 locuiri la Baia Mare, unde voi sesiza  
lucrul acesta . 

 Dorca Nicolae- până la jumătate este zonă industrială, cealaltă jumatate este zonă de locuit. 
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 Bledea Ioan – le multumesc cetățenilor că m-au informat, dacă domnul primar a fost acolo , 
înseamnă că stie ceva. 

 Domnul primar – ce mi-au zis ei , asta v-am spus, altceva nu stiu.  
Domnul Cozmuta Gheorghe este prezent  la sedință si i  se dă cuvântul. Am primit  adresa , 

în care este prezentat istoricul dreptului de proprietate al asociatiei. Primaria a făcut acte ilegale 
pe  păsunea Bargăului, Consiliul Local să   solicite anularea . Tot abuziv a fost angajat un 
avocat, cand primaria are consilier juridic. Presdintele asociatiei a fost ales in mod legal, iar 
legea prevede faptul că terenurile locale apartin  asociatiilor de proprietari.  

 Domnul Bledea- îl întrebă pe domnul Cozmuta din ce  comună face parte dânsul .Si satul 
Bârgău face parte din  comuna Cicârlău.  

Domnul Frentiu Dorin -  Consiliul local nu are dreptul de a  anula un acte de proprietate , nu 
poate trece un teren din proprietate publică în proprietate privată  a personelor sau asociatiilor . 
A fost  angajat  avocat     pentru că a fost proces penal. 

  Asa cum vi s-a solicitat în adresă,  să prezentati actele  asociatiei pe care ziceti că o 
reprezentati.  
 
 Se trece la discutarea punctului 2 de pe ordinea de zi  -  Proiect de hotărâre  validarea unei 

dispozitii si rectificarea bugetului local pe anul 2023  

 Domnul primar –  dă citire proiectului de rectificare a  bugetului 
 La partea de venituri: 
➢ suplimentarea bugetului de venituri cu suma de + 511,14  mii lei, la sectiunea 

functionare si dezvoltare, dupa cum urmeaza: 

• la indicator 110205      +      58,64  mii lei 

• la indicator 040205      +      40   mii lei 

• la indicator 430244      +     74 mii lei 

• la indicator 370201      +      6  mii lei 

• la indicator 300501      +     118   mii lei 

• la indicator 420234      +     23   mii lei 

• la indicator 070102      +     191,50  mii lei 
 
             La partea de cheltuieli: 

•  Sectiunea functionare 
 

       Cap.5102 - suplimentarea creditelor bugetare cu suma de +122 mii lei, suma repartizata la 
titlul I- cheltuieli de personal- cu suma de 101 mii lei respectiv la titlul II- bunuri si servicii – cu suma 
de 21 mii lei 

Cap 5402- suplimentarea creditelor bugetare cu suma de +2,5 mii lei, suma repartizata la 
titlul I- cheltuieli de personal  

Cap 6102- suplimentarea creditelor bugetare cu suma de +10 mii lei, suma repartizata la 
titlul I- cheltuieli de personal -cu suma de 7 mii lei respectiv la titlul II- bunuri si servicii- cu suma de 
3 mii lei 

Cap 6502- suplimentarea creditelor bugetare cu suma de +20 mii lei, suma repartizata la 
titlul II- bunuri si servicii- cu suma de 20 mii lei pentru asigurarea cheltuielilor cu decontarea 
navetei cadrelor didactice si personalului auxiliar  

Cap 6702- suplimentarea creditelor bugetare cu suma de +26 mii lei, suma repartizata la 
titlul I- cheltuieli de personal -cu suma de 2 mii lei respectiv la titlul II- bunuri si servicii- cu suma de 
24 mii lei 

Cap 6802- suplimentarea creditelor bugetare cu suma de +23 mii lei, suma repartizata 
pentru plata suplimentului la incalzirea locuintei cu combustibili solizi 

Cap 7402- suplimentarea creditelor bugetare cu suma de +100 mii lei, suma repartizata 
pentru asigurarea cheltuielilor cu colectarea deseurilor 

Cap 8002- suplimentarea creditelor bugetare cu suma de +30 mii lei, suma repartizata 
pentru asigurarea cheltuielilor cu deszapezirea comunei 

Cap 8402- suplimentarea creditelor bugetare cu suma de +58,64 mii lei, suma repartizata 
pentru asigurarea cheltuielilor cu intretinerea si reparatiile drumurilor comunale 

• Sectiunea dezvoltare 
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  Cap 6502- suplimentarea creditelor bugetare cu suma de +5 mii lei, suma repartizata 
pentru asigurarea cheltuielilor in cadrul proiectului” Dotare cu mobilier, materiale didactice si 
echipamente digitale, inclusiv a laboratoarelor de specialitate si a cabinetelor scolare, in cadrul 
Scolii gimnaziale Cicarlau” 

Cap.7002 - suplimentarea creditelor bugetare cu suma de +40 mii lei, suma repartizata 
pentru intocmirea unui studiu de fezabilitate referitor la extinderea retelei de gaz in localitatea 
Handalu Ilbei 

  Cap.7002 - suplimentarea creditelor bugetare cu suma de +74 mii lei, suma repartizata 
pentru plata cheltuielilor in cadrul proiectului” Eficientizare energetica iluminat public in comuna” 

 
Deasemenea in urma analizarii veniturilor si cheltuielilor bugetului local s-a constatat 

necesitatea modificarii repartizarii creditelor bugetare la unele capitole bugetare de cheltuieli. 
In baza art.49 din Legea nr.273/2006 privind legea finantelor publice locale, cu modificarile 

si completarile ulterioare, propun aprobarea virarilor de credite, in forma de mai jos: 

Nr. Crt Capitol/subcapitol 
bugetar 

Indicatori Influenta 
-mii lei- 

1 
650401 

200530 -1,5 

2 2013 +1,5 

        
Se impune necesitatea modificarii listei obiectivelor de investitii pe anul 2023, astfel: 
1. Suplimentarea creditelor bugetare pentru proiectul “Cresterea calitatii actului 

educational in cadrul Scolii gimnaziale Cicarlau, prin dotarea cu mobilier, materiale 
didactice si echipamente digitale, inclusiv a laboratoarelor de specialitate si a 
cabinetelor scolare”- cu suma de +5 mii lei 

2. Suplimentarea creditelor bugetare cu suma de +74 mii lei, pentru finantarea obiectivului 
de investitii „Eficientizare energetica iluminat public in comuna” 

3. Alocare credite bugetare pentru intocmirea unui studiu de fezabilitate pentru obiectivul 
de investitie” extindere retea de gaz in localitatea Handalu Ilbei” 

Domnul primar – suntem printre primii care au depus cereri de plata  pe  componenta C10  si au 

primit banii, cel cu digitalizarea . Mai trebuie să  achizitionăm   statiile de reâncarcare pentru a 

putea finaliza proiectul.   

 Am   fost cuprinsi pentru finantare si cu extinderea gazului pe Handal, motiv pentru  care  am pus 

bani si pentru  un studiu de fezabiliatte. 

  Simona Bozga – am primit de la AFM  74 de mii pentru  cererea de plata la proiectul cu iluminatul 

public  pentru plata  proiectului, consultantei si  asitentei. 

 Bledea Ioan – ce inseamna  191 mii impozit pe clădiri la persoane juridice? 

 Bozga Simona – la persoane  juridice, față de prevederile initiale s-a încasat mai mult cu 191 mii 

lei . 

 Este supus la vot proiectul de hotărâre- 11 voturi pentru. 

  Se trece la discutarea punctului 3 de pe ordinea de zi – proiect privind aprobarea listei actelor 
administrative fiscale, actelor de executare şi a altor acte emise de organul fiscal local ce pot fi 
comunicate prin mijloace electronice de transmitere la distanţă și a procedurii de comunicare a 
acestor acte. 

Domnul primar – am finalizat partea de IT la proiectul cu digitalizarea institutiei, iar  conform 
programului cetățenii vor putea  să solicite online o serie de acte .  Pentru  finalizarea platformei 
avem nevoie si de aprobarea listei , care ne-a fost pusă la dispozitie de   firma Indeco. La sedinta  
următoare o să -l chemăm si pe reprezentantul firmei, ca să vă prezinte  ceea ce v-am  spus eu.  

 Bledea Ioan – să se tină cont si de cei care nu pot să se deplaseze  la primarie. 
 Este supus la vot proiectul de hotărâre- 11 voturi pentru 
 Se trece la discutarea punctului  4 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre  privind  aprobarea 

cumpărarii unui teren. 
 Domnul primar – este vorba despre cumpărarea unui teren, care va primi destinatia de 

păsune, de la domnul Barbur Virgil de la  Bârgău. Pretul de cumpărare este de 4500 lei pentru 
2900 mp .    
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 Este supus la vot   proiectul de hotărâre  -11  voturi pentru  
 Se trece la  discutarea punctului 5 de pe ordinea de zi -  proiect de hotărâre privind   

exprimarea acordului pentru cumpararea unui teren. 
 Este vorba despre o suprafată de  3600 mp  la pretul de 5500 lei  de la domnul Andrisan 

Gheorghe , domiciliat în comuna Cicârlău, localitatea Bârgău,  nr.118,  Maria Vălean, domiciliată în 
municipiul Baia Mare, str.Păltinisului, nr. 11A, ap.33 si Ana Rogojan, domiciliată în sat Cicârlău, nr. 
382, în calitate de coproprietari , teren care va primii deasemenea  destinatia de  păsune. 

Este supus la vot proiectul de hotărâre – 11  voturi pentru  
 Diverse 
 Domnul primar – mai suntem în discutii si cu alte persoane pentru achizitionarea de 

terenuri.  
 Cei care au castigat licitatia de lucrări pe Văi la Ilba nu au primit ordinul de începere de la 

CNI,  pe motivul lipsei fondurilor , motiv pentru care  si-au sistat lucrările. 
 Ovi Balan – de ce au inceput lucrările , daca nu au primit  ordinul de inceperee 
 Domnul primar – au venit pentru curatarea terenurilor. 
S-a finalizat amenajamentul silvic, se asteaptă doar  Ordinul  de aprobare al acestuia.   
Pe proiectul  pe C15, dotarea cu mobilier al scolilor, nu s-a prezentat  nimeni la licitatie. 

Speram să   se finalizare si cu lucrările de extindere a gazului la Ilba.  
 Domnul Frentiu – au fost bine facute lucrarile de plombare  pe strada Gării.  
Liviu Pop – pe strada Bârgaului, în planul de investitii pe anul viitor ar trebui cuprins si  

realizarea unui trotuar. Trebuie rezolvată  cumva problema cu masina Drusalului pe strada Nicolae  
Sabău ,nu este bine să meargă cu spatele pana sus, trebuie  să intoarcă cumva.  

 Bledea Ioan -   ei si-au luat angajamentul   că vor venii si cu masini de capacitate mică, pot 
vorbi cu Carbitul , să-i lase să intoarcă la el in curte.  

Jurje Andrei – nu stiu  cu ce ne încurcă pe noi că masina Drusalului urca cu spatele.  
 Liviu Pop -  politistul local trebuie să-si facă datoria, cetățenii trebuie pusi să-si curete 

santurile.  . Intreabă  cât a costat  plombarea in Vii? 
 Domnul primar  - undeva la 103 mii 

Nemaifiind alte discutii pe ordinea de zi se declară închisă sedința  ordinara a consiliului local.  

 
 
 
       PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ                                           CONTRASEMNEAZĂ  
                                                                     SECRETARUL  GENERAL AL COMUNEI CICÂRLAU 
                           Liviu POP                                                       Georgela POP      


